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Møtereferat -  Program for Bioinformatikk 

Til stede: Kjell Bratbergsengen (KB), Catharina Davies (CD), Pål Sætrom (PS), Finn Drabløs 
(FD), Nadi Skjøndal-Bar (NSB), Waclaw Kusnierczyk (WK) 

Forfall: Atle Bones (AB), Nils Baas (NB) 

Gjelder: Møte i Programkomiteen for Bioinformatikk 

Møtetid: 2009-01-15 kl.08.15 – 10.00 Møtested: Møterom D1-193 Realfagsbygget 

Signatur:  JØ 

 

SAK 01/09 Møteinnkalling og møtereferat fra møtet 2008-01-09 ble godkjent. Et punkt  
  under eventuelt fra FD. 
   
SAK 02/00 Regnskap 2008 
  Se sakspapir for regnskap 2008. 
Vedtak:  Regnskapet for 2008 godkjennes slik det foreligger i sakspapirene.  
  Det er noen seminarer som ikke har blitt belastet i regnskapet i år som vi må purre på 
  og som vi må huske på til budsjettet for 2009: 
  Boris Lenard  
  – PS purrer på reiseregning 
  Stein Ertz og Pavesi Giolio  
  – JØ snakker med administrator for disputas Magnus Lie Hetland. 
 
SAK 03/09 Budsjett 2009 
  Se sakspapirer for budsjett 2009. 
Vedtak:  Budsjettet vedtas slik det er forelagt i sakspapirene. 
  Vi regner med å få penger fra MedTek og IKT, disse pengene kan foreløpig ikke  
  inkluderes i budsjettet før vi vet hva vi får. Men dersom vi får penger ønsker vi en 
  post til konfreansestøtte på rundt 50 000 NOK. Vi regner med å få inn noen søknader 
  om støtte til konferanser/seminarer i løpet av året. 
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  FD sjekker status for budsjett i MedTek. 
  JØ sjekket status for IKT sitt budsjett etter møtet. PBI får 100 000 NOK fra IKT – 
  dersom vi ønsker et høyere beløp må det begrunnes. 
  
SAK 04/09 Brukerkurs i bioinformatikk oppfølging av SAK 31/08 
  PBI fortsetter å jobbe med å få til et brukerkurs. Diskusjonen ble bredere enn kun  
  brukerkurs og viste flere behov: 

1. Brukerkurs 
2. Justering sv studieprogrammer for å øke det generelle kunnskapsnivået av  

  informatikk for biologer og medisinere. 
3. Etterutdanning for de som allerede er utdannet. 

 
  Konklusjonene fra denne diskusjonen ble: 

1. PBI ønsker å engasjere FUGE plattformen i bioinformatikk til å arrangere et 
brukerkurs på nasjonaltplan som finansieres av PBI. Målgruppe blir de som 
kan dra nytte av bioinformatikkplattformen, og vi ønsker at kurset innehoøder 
em opplæring i bruk av verktøy. FD skal formidle kontakt med plattformen og 
etablere en gruppe som jobber med dette. 

2. PBI ønsker å bidra til at det kommer mer informatikk/bioinformatikk inn i 
utdanningen til biologer og medisinere. FUGE Midt-Norge skal rette en 
henvendelse programkomiteen i medisin, og PBI ønsker å delta i en slik 
henvendelse i form av et brev slik FUGE Midt-Norge planlegger. 

 
  Viktige momenter fra diskusjonen: 

• Kurstilbud innen bioinformatikk i dag: Masterkurs i anvendt bioinformatikk, 
  dr. grads kurs annenhvert år (systembiologi), enkelt forelesninger på  
  masterkurs ved DMF med praktiske øvelser. 

• NT-fak er i ferd med å bygge opp et tilbud innen systembiologi. 
• Det er kun programstyrene som kan gjøre endringer i fagplanen, vi må  

  kommer med ønsker dit. 
• Viktig med brukerkurs/kurs i fagplanen for å informere om hva som er mulig 

  å gjøre med informatikk i biologien/medisin og hva som ikek er mulig. 
• MatLab kan være et godt verktøy for å lære ikke-informatikere om   

  informatikk. 
• Tverrfaglig utdanning en utfordring siden det tar tid – hva med å finansiere et 

  ekstra år for de som tar tverrfaglige studieretninger for å få inn ekstra fag? 
 
SAK 05/09 Orientering oppnenvning av PBI-komiteen for 2009. 
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  PBI-komiteen sitter for et år av gangen, og skal oppnevnes hvert år. MedTek har  
  godkjent den nye komiteen, mens vi ikke vet hvordan det har gått i IKT. JØ sender en 
  forespørsel til IKT om hvordan det går og deretter informasjon til alle involverte  
  fakulteter og rektor om sammensetningen til PBI for 2009. 
 
SAK 06/09 Fortsettelse av sak 26/08 og 33/08 
   – Hvordan kan PBI bidra til å hindre et kompetanse gap i forbindelse med den 
  nasjonale e-infrastrukturen? 
  Konklusjon fra diskusjonen: 
  Det er i ferd med å bli opprettet et lokalt anlegg ved NTNU. Det er viktig å få et  
  brukerkurs i forbindelse med dette via tungregnemiljøet. FD følger opp saken og tar 
  kontakt med Jørn Amundsen for å formidle våre ønsker. 
   
  Momenter fra diskusjonen: 

 Det er en omstendig prosess å få tilgang til Notru sine nasjonale ressurser, og 
derfor tar det tid å få tilgang. Det er vanskelig å se at ting kan gjøres på en 
annen måte og vi må antagelig akseptere at det er slik. 

 Viktig at fakultetenes ED-tjeneste er informert om Notur og nasjonale 
ressurser. 

 PBI ser at informasjonsflyten er viktig i denne saken. 
 

SAK 07/09 Søknad fra Toril Hernes 
  Toril Hernes søker om NOK 30 000 til en Internasjonal konferanse i medisinsk  
  teknologi SMIT2010, som skal arrangeres i Trondheim 2-4 Sept.2010. 
 
Vedtak: Dersom vi får støtte fra IKT og MedTek ønsker vi å opprette en post i budsjettet for 
  ”Støtte til konferanse”. Får vi til dette ønsker PBI å støtte     
  konferansen med inntill 30 000 NOK med disse betingelsene: 

• Vi ønsker å bli gjort synlig som sponsorer i forbindelse med konferansen. 
• Konferansen må ta med en person med bioinformatikk-kompetanse i  

  arrangementskomiteen for å få med mer bioinformatikk. Siden PBI anser det 
  som viktig at bioinformatikk er en del av konferansen. 

   
SAK 08/08 Eventuelt 
  MedTek skal nedsette et råd med eksterne personer som skal ha møter 1-2 ganger i 
  året. Det er øsnkelig å få inn en person med bioinformatikk kompetanse i dette rådet 
  og forslag til personer (internasjonale eller nasjonale) kan sendes til FD. 
 


